
Stiftende generalforsamling for Blixenklub Gentofte Torsdag den 20. april 2023

REFERAT

1.Valg af dirigent og referent:
Margit Warburg blev valgt som dirigent og Tina Birch som referent.

2. Redegørelse for stiftelse af foreningen:
Frivilligcenter Gentofte har besluttet en anden organisering af det frivillige arbejde. Som 
konsekvens af det har Blixen Klub Danmark besluttet, at alle Blixenklubber skal være 
selvstændige foreninger. Et medlemskab af Blixen Klub Gentofte Torsdag koster 100 kr. om
året.

3. Forslag til vedtægter
Forslag til vedtægter var vedlagt invitationen. Vedtægterne blev vedtaget og kan findes på 
hjemmesiden.

4. Økonomi
Foreningens økonomi er en videreførelse af netværket Blixenklub Gentofte Torsdag. 
Kassererens regnskab herfra blev godkendt. Foreningens regnskabsår går fra 1.4.23 – 
31.3.24, og der blev fremlagt budget for perioden. Dette blev taget til efterretning. 
Oversigten fra mødet kan findes på hjemmesiden.                                                                    
 
5.Valg af bestyrelse  
Bestyrelsen vælges på generalforsamlingen for en 2-årig periode, således at der i ulige år 
vælges 3 medlemmer og i lige år 3 medlemmer.

Følgende blev valgt: Formand: Bente Messmann (2023-2024), næstformand: Annette 
Mathiesen (2023-2025), kasserer Rita Nissen (2023-2025), webredaktør Tina Birch (2023-
2025), bestyrelsesmedlem Jette Schak Laursen (2023-2024), bestyrelsesmedlem Kirsten 
Chidekel (2023-2024). 

Valg af 1. suppleant: Helle Mazanti og 2. suppleant: Pernille Mikines

6. Valg af revisor blandt medlemmerne
Karin Risom blev valgt. 

Der blev på mødet derudover drøftet følgende emner uden for dagsordenen:
– Det blev foreslået, at klubmedlemmer ikke får honorar (300 kr.) for oplæg, da det 

betragtes som frivilligt bidrag til klubben. Dette vil blive vendt i bestyrelsen.
– Det blev foreslået, at bestyrelsen får honorar. Dette blev afvist af bestyrelsen.
– Der blev opfordret kraftigt til, at mødedeltagere husker selv at tage et krus med, da 

det nedsætter udgiften til éngangskrus.
– Det blev foreslået at undersøge, om man kan lave en medlemsoversigt, som ikke 

overtræder privatlivslovgivning. Bestyrelsen drøfter dette.


